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Referat af mødet d. 15. december 2021   
Deltagere: Ane, Tine, Mie Marie, Gava, Hans Christian, Vibeke, Michael, Katrina, Kasper og Karen 
  
Pkt. 1 Dagsorden og referat blev godkendt 
 
Pkt. 2 - Høringssvar vedrørende ferieplan for 2023-2024 og 2045-2025 – se bilag              
Formålet med punktet var, at skolebestyrelsen tog stilling til det medsendte forslag til ferieplan, 
således at der evt. kunne afsendes et høringssvar efterfølgende.  
Ferieplanen blev taget til efterretning, og der indsendes høringssvar desangående. 
 
Pkt. 3 – APV 2022 – orientering til bestyrelsen 
Formålet med punktet var, at bestyrelsen orienteredes om hovedpunkterne i APV 2022. Ligeledes 
en status på det videre arbejde.  
APV’en viser en tydelig fremgang i medarbejdernes bedømmelse af det psykiske arbejdsmiljø og 
deres oplevelse af ”at lykkes med kerneopgaven”. Der er nogle opmærksomhedspunkter ift. det 
psykiske arbejdsmiljø fx niveauet af feedback og muligheden for efter-/videreuddannelse.   
Bestyrelsen havde opmærksomhed på bedømmelsen af rengøringen i klasselokalerne, som der 
også fra skoleledelsens side er fokus på.  
APV’en viderebehandles i MED-regi og fremlægges for alle medarbejdere på næste Pædagogiske 
Rådsmøde i januar 2022. 
 
Pkt. 4 – Budget 2022 – 2. behandling  
Formålet med punktet var, at skolebestyrelsen orienteredes om budget 2022 – status.  
Der er ingen varslede besparelser, der indvirker på Byhaveskolens budget. Det ser 
tilfredsstillende ud. Der er ved at blive udarbejdet et forståeligt budget, som fremlægges på 
næste møde.   
Bonusinfo i tilknytning til skolens økonomi, legepladsens anlæggelse er ved at gå i gang. 
Der blev spurgt til overdækningen ved busserne, og denne proces er ligeledes i gang, men første 
spadestik er endnu ikke taget.  
 
Pkt. 5 – Året der kommer i skolebestyrelsen  
Formålet med punktet var, at skolebestyrelsen drøftede kommende års fokuspunkter.  
Ane refererer til resultatet fra bestyrelsens forældreundersøgelse, hvor der er peget på flg. 
fokusområder: ledelse og kultur (kan ses i relation til APV’ens emner om ”Stress og 
arbejdsmiljø”), kommunikation, opmærksomhed på påvirkning af kerneopgaven samt SFO-
udviklingen videre. Derudover bringes tanker om en evt. bygningsudvidelse (#51 og #53) samt 
sammenhængen mellem skole og SFO fremover op som mulige fokusområder for bestyrelsens 
arbejde i 2022. 
  
Pkt. 6 – Ansættelsen af daglig leder – status på processen 
Formålet med punktet var, at skolebestyrelsen orienteredes omkring processen.    
Ane fortæller, at det var en virkelig fin proces ift. ansættelsen af ny daglig leder. Der var helt 
enighed i udvalget - og Byhaveskolen glæder sig til Christine Wille begynder d. 5. januar 2022.  
 
Pkt. 7 – Årshjulet  
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Formålet var en kort gennemgang af status på punkter og kommende opgaver.  
Forårets møder blev gennemgået og der blev sat indhold på diverse møder. Overblik på næste 
side. 
 
 
 
Skolebestyrelsesmøder i forår 2022: 
 
Februar 2022 – Rykket mødetidspunkt kl. 15.45-18.30 

• Velkommen til Christine 
• Elevrådet 
• Revidering af Forretningsorden  
• Overblik over hvilke principper Byhaveskolens skolebestyrelse har liggende pt. 
• Budget 2022 

 
Marts 2022 

• Timefordelingsplan 
• Den sammenhængende skoledag (obs som Bilag vedlægges Overblik over elevernes 

skole/SFO-dags længde fx nedsat undervisningstimetal, SFO-elever til kl. 16.15, 
aftenklub, morgen-SFO m.m.)  

• Kommunikation mellem skole/hjem 
• Planlægning af bestyrelsens input på forældremøde  

 
Maj 2022 

• Kerneopgaven og påvirkning af denne – pædagogisk fundament 
 
Juni 2022 

• Bestyrelsens sommerafslutning m. spisning 
   
 
Kommende punkter: 

• Legeplads-legemiljø, inklusiv indvielsesarrangement 
• Forældrearrangementer  
• Diverse principper  
•  

 
 
 

 
 

Referent: Karen Dalsgaard,  
Byhaveskolen 


